

◇ ◇ ◇ 真理大學外國學生具結書 Declaration ◇ ◇ ◇

申請人姓名 Full Name	(中文in Chinese)
	(英文in English)
申請系所 Apply for Program	
欲修讀學位 Degree Pursued	☐ 學士班Bachelor ☐ 碩士班Master

1.本人保證不具中華民國國籍法第二條所稱中華民國國籍且未具僑生身分，或已喪失中華民國國籍滿八年。

I hereby certify that I am neither an Overseas Chinese status nor an R.O.C. nationality, as defined in Article 2 of Nationality Law, nor have I been an R.O.C. national in the last eight years.

2.本人所提供之最高學歷證明(申請大學部者提出高中畢業證書、申請碩士班者提出大學畢業證書)，在畢業學校所在地國家均為合法有效取得畢業資格，並所持之證件相當於中華民國國內之各級合法學校授予之相當學位。如有不實或不符規定或變造之情事，經查屬實即取消入學資格，並註銷學籍，且不發給任何有關之學分證明或畢業證書。

The diploma granted by the education institute I last attended is valid and has been awarded legally in the country where I graduated. The certificate is comparable to that which is awarded by certified schools in Taiwan. If any cheating, violation, or forged documents is discovered, my admission offer and student status will be revoked, and no transcript or diploma will be issued.

3.本人所提供之所有相關資料(包括學歷、護照及其他相關文件之正本及影本)均為合法有效之文件，如有不符規定或變造之情事，經查屬實及取消入學資格，且不發給任何有關之學分證明。

All the documents provided (including diploma, passport and other relevant documents, original or copy) are valid. Should any documents be discoursed to be invalid or false, my admission to FCU will be revoked, and no proof of attendance will be issued.

4.本人取得入學許可後，在辦理報到時，須繳交經中華民國(台灣)駐外單位或代表處驗證之畢業證書及成績單(認證章正本)，始得註冊入學。

Admitted applicants must present copies of diploma and transcripts, officially stamped/sealed by the Taiwan Overseas Mission in country of the school's location, or the nearest Taiwan Overseas Mission, at the time of registration.

5.本人不曾在台以外國學生身份完成高中學校學程，亦未曾遭中華民國國內大專院校退學。

I hereby certify that I do not finish high school programs in Taiwan with international student status, I have never been expelled from any university or college in the Republic of China.

6.本人保證不具香港或澳門或中華人民共和國國籍。

I hereby certify that I do not hold the nationality of Hong Kong, Macau, and People's Republic of China.

上述所陳之任一事項同意授權 貴校查證，如有不實或不符規定等情事，於入學後經查證屬實者，人願意接受 貴校註銷學籍處分，絕無異議。

I authorize Aletheia University to verify the information provided above. If any thereof is found to be false after admission, I have no objection to be deprived of registered student status.

申請人簽名 Applicant's Signature _____ 日期 Date _____ / _____ / _____
(month) (day) (year)